
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2011–09–17

Protokoll styrelsemöte S16 2011–09–17

Närvaro: Alexander Nässlander Ordförande
Daniel Perván Sekreterare
Peter Seimar Källarmästare
Mazdak Farzone Överphös
Anton Martinsen Programmästare
Robin Ljungström Cafémästare
Philip Holgersson Sexmästare
Gustav Orest Sällberg Skattmästare
Cecilia Olsson Industrimästare
Fredrik Andersson Revisor

§1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat, 12.43.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:

• §12.1 Lådjävel lades till.

• §12.2 Tackfestdatum lades till.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S10, S12, S13 och S15.

§6 Information från
Kåren

Lophtet ska renoveras med nytt discholjus. Kåren kommer även
att byta ut Rulle mot ett nyare och mindre dödsfarligt fordon.

§7 Beslutsuppföljning Uppd. Bordershop

Fel i kallelse, ska inte rapporteras förrän S22.

Interndokumentation

Gustav yrkade på att punkten ska strykas då dokumentation
fungerar tillräckligt bra. Styrelsen beslöt att stryka punkten.
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Utvärdering sektionssafari

Styrelsen diskuterade punkten och kom fram till att tiden funge-
rade bra, men att det blev lite för mycket korv för antalet perso-
ner. Daniel tycker också att till nästa år ska man se till att Propa-
gandamästeriet representeras av både Propagandamästaren och
DWWW-ansvarig p.g.a. de ganska stora skillnaderna mellan de
olika delarna i mästeriet.
Styrelsen beslöt att stryka punkten.

Traineedagen

Styrelsen beslöt att tacka nej till erbjudandet samt stryka punk-
ten.

Soffor i iDét

Det diskuterades omstrukturering av soffgrupperna i iDét.
Styrelsen beslöt att de runda borden ska tas undan och bytas ut
mot lägre soffbord.
Peter ska kolla upp priser på bord.
Styrelsen beslöt att skjuta punkten till S19.

Köksinventarie

Styrelsen beslöt att köpa in nya pappers- och plastrullar, samt
hållare till dessa för totalt 1 500 kr.

Datorer i RåsenbaD

Peter hade kollat upp datorer och kom med ett förslag på en da-
tor för 3 100 kr.
Mazdak yrkade på att stryka punkten och ersätta den med en
punkt 21 Upprustning av datorsystem med Peter och Gustav
som ansvariga och rapportering på S19.
Styrelsen beslöt att godkänna yrkandet. Beslutsuppföljningen ser
nu ut som följande:
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# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Alexander N. Policydokument S10 2009 S20 2011
2 Robin L. Uppd. Bordershop S20 2010 S22 2011
8 Carl C. A., Alexander N., Gustav S. Larm S02 2011 S20 2011

8.1 Peter S., Philip H. S. Baren 2.0 S13 2011 HTM1 2011
16 Alexander N. Fixa SRD S14 2011 S22 2011
19 Peter S. Soffor i iDét S15 2011 S19 2011
21 Peter S., Gustav S. Upprustning av datorsystem S15 2011 S19 2011
22 Anton M. Bilbatteri S15 2011 S17 2011
23 Styrelsen Kulturnatt S16 2011 S19 2011

§8 Val av funktionär Styrelsen beslöt att välja följande personer till funktionär inom In-
dustrimästeriet:

• Alexander Triebe (ic07at5)

• Elias Gabrielsson (adi10ega)

• Erik Alstersjö (adi10eal)

• Felix Aronsson (dt07fa6)

• Fredrik Andersson (dt07fa5)

• Christina Schmidt (dt08cs6)

• Per Ahlbom (ada10pah)

• Peter Seimar (ic09ps1)

§9 Råsapanternstipendi-
um

Nomineringar diskuterades.

§10 Representation på
Nollegasque

Det diskuterades ifall styrelsen ska finansiera sina biljetter med
styrelsens representationsbudget.
Styrelsen beslöt att låta budgeten täcka varsin alkoholfri biljett
till styrelsen.
Styrelsen beslöt att respektive till styrelsemedlemmar ska få kö-
pa biljetter för fadderpris.

§11 Utskottsrapporter Cecilia
Har satt ett datum för Teknikfokus.

Robin
Meddelar att Caféförrådet är fullt med pantburkar.

Daniel
Skärmen TV har fått ny fin programvara.

Philip
Har flyttat bord och förberett sittningar.

Mazdak
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Har fixat avtal och bokat tid för lunchföredrag.

Peter
Har bytt en glödlampa.

Gustav
Har bankat pengar.

Alexander
Har gått runt med Ordförandekollegiet.

§12 Ekonomisk status Just nu ligger sektionen runt mycket plus, men kan komma att
gå ner lite.
Utedischot gick runt 55 000 kr plus och i slutändan efter alla
utgifter kommer kanske 40 000 kr att delas mellan D- och E-
sektionen. Styrelsen beslöt att ajournera mötet för lunch. Mötet
återupptogs sedan en timme senare.

§12.1 Lådjävel Peter tycker inte att lådan fungerar. Det diskuterades om det bor-
de införskaffas ett skåp där man kan lägga saker. Det diskutera-
des även ifall man ska försöka möblera om styrelserummet som
sådant.
Styrelsen beslöt att lägga till punkt 23 Kulturnatt på beslutsupp-
följningen med styrelsen som ansvarig och rapportering på S19.

§12.2 Tackfestdatum Punkten diskuterades.

§13 Meddelanden Fredrik påpekade att det kommer vara brandövning i veckan.

§14 Övrigt Inget sades.

§15 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat kloc-
kan 15.51.

Vid protokollet

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Alexander Nässlander
Ordförande
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